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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Д-р Васил Тодоров, главен секретар на БТПП отправи послание към аудитория на форум "Бъдещето на България
през очите на младото поколение" Млади хора от университети в страната и чужбина споделиха своите виждания и
очаквания за развитието на България по време на форум "Бъдещето на България през очите на младото
поколение", провел се тази седмица в София. Събитието, което се организира от Нидерланд... 

Президентът Румен Радев връчи държавни отличия на петима българи за принос към икономическото развитие
на България. На церемония в Гербовата зала на "Дондуков" 2 с орден "Стара планина" първа степен бяха
удостоени проф. Цоло Вутов, проф. Николай Вълканов и Красимир Дачев. Президентът удостои проф. д-р Лалко
Дулевски с орден "За гражданска заслуга" първа степен за заслугите му за укрепване на Иконо... 

Асен Агов, Левон Хампарцумян, проф. Тодор Танев и Красимир Дачев коментираха шансовете за редовно
правителство"Защо бяха нужни тези избори? Кой предизвика всичко това? Борисов, разбира се. С ерозията на
онова, което се наричаше сглобка, или с ерозията на ротацията. Дори да се състави по някакво чудо правителство
сега, в рамките на този парламент, то ще работи по бюджета, който е изготвен от Асен В... 

Фалшиви обяви и брокери: Имотният пазар в България крещи за регулация. България е една от малкото държави
в Европа, в която няма закон, който да регулира пазара на недвижими имоти. От повече от десет години се правят
опити такъв да бъде създаден, но безуспешно. Много от сделките се сключват в сивия сектор, а фалшивите обяви
по сайтовете не спират да растат. Всъщност браншът на два пъти успя да вка... 

Заглавие: Д-р Васил Тодоров, БТПП: "Младите хора са ключът към икономическия, социалния и политическия
просперитет на страната ни"
Дата: 10.06.2024 10:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Орден "Стара планина" за проф. Цоло Вутов, проф. Николай Вълканов и Красимир Дачев за принос в
икономическото развитие (СНИМКИ)
Дата: 10.06.2024 13:32
Медия: Bunt

Заглавие: Кому бяха нужни тези избори и гледаме ли вече към следващите?
Дата: 09.06.2024 22:09
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Фалшиви обяви и брокери: Имотният пазар в България крещи за регулация
Дата: 10.06.2024 10:33
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Одобрено е изграждането на Дунавския индустриален технологичен парк в Свищов

https://www.bcci.bg/news/20316
https://bunt.bg/%D0%BE%D1%80%D0%B4%D0%B5%D0%BD-%D1%81%D1%82%D0%B0%D1%80%D0%B0-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%84-%D1%86%D0%BE%D0%BB%D0%BE-%D0%B2%D1%83%D1%82%D0%BE/
https://www.bgonair.bg/a/218-izbori-2024/348093-komu-byaha-nuzhni-tezi-izbori-i-gledame-li-veche-kam-sledvashtite
https://www.flashnews.bg/falshivi-obyavi-i-brokeri-imotniyat-pazar-v-balgariya-kreshti-za-regulatsiya/
https://financialtribune.bg/bg/mrezhata/odobreno-e-izgrazhdaneto-na-dunavskiya-industrialen-tehnologichen-park-v-svishtov/


От фейсбук странаицата на Българска търговско-промишлена палата (БТПП): "Одобрено е изграждането на
Дунавския индустриален технологичен парк в Свищов Инвестицията е на стойност почти 38 млн. лв., а средствата
са осигурени от Националния план за възстановяване и устойчивост. На първо време ще бъдат разработени 22
парцела в рамките на парка." 

Проблемът е в менажирането на средствата, не трябва да гоним бизнеса, коментираха Васил Тодоров и Драгомир
ЦаневГоворейки за развитие на бизнеса виждаме забавяне на средствата от Европа по Плана за възстановяване
и устойчивост и сериозен проблем с енергийната ефективност както на домакинствата, така и на предприятията.
"В една икономика като българската средствата от ЕС биха могли да подпомогнат и... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Представители на браншови организации и фирми, извършващи посреднически услуги при сделките с недвижими
имоти, се обединиха по време на форум около необходимостта от регулация на бранша, което ще е от полза за
потребителите, бизнеса и държавата. Темата бе обсъдена на кръгла маса "Необходимо законодателство за
посредническите услуги при сделките с недвижими имоти", организирана от Националното сдру... 

През февруари тази година гилдията на екскурзоводите беше изненадана от съобщението на Комисията за защита
на конкуренцията (КЗК), че започва производство, след като се е САМОСЕЗИРАЛА относно разпоредбите на
Наредба 1 от 2016 г. на Министерство на туризма, с които се установява режима за получаване на лиценз за
упражняване на професията, съгласно измененият към онзи момент Закон за туризма. От съо... 

Швейцарците подкрепиха на референдум законодателство за насърчаване на възобновяемата енергия, като
същевременно отхвърлиха отделни предложения, предназначени да ограничат нарастващите разходи за здравно
осигуряване, съобщава Ройтерс. Агенцията припомня, че през 2023 година, в стремежа си да подобри енергийната
независимост, е приет федерален закон, включващ мерки за стимулиране на транспорта, съх... 

Каквото и да се говори, напук на политическите сътресения, икономиката на България се развива със
задоволителни темпове. И е логично да си зададем въпроса, доколко държавата със своята преразпределителна
роля отнема (обосновано или не) пари от бизнеса и гражданите и как това влияе на опитите им да планират
развитието си, разчитайки на собствени средства? Проф. Пенчо Пенчев от УНСС, който изследва ... 

Дата: 08.06.2024 14:25
Медия: Financialtribune.bg

Заглавие: Какво трябва да се промени в икономиката ни, за да привлечем инвестиции?
Дата: 09.06.2024 11:35
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Призив за регулации в сектор "Недвижими имоти"
Дата: 10.06.2024 14:08
Медия: Economynews

Заглавие: Чии интереси обслужва решението на КЗК за екскурзоводите и какви ще са последствията?
Дата: 08.06.2024 14:17
Медия: Travel News

Заглавие: Швейцария одобри на референдум стимулиране на ВЕИ
Дата: 10.06.2024 14:33
Медия: Икономически живот

Заглавие: Държавата бавно и мъчително изоставя ролята си на преразпределител
Дата: 10.06.2024 13:24
Медия: Банкеръ

Заглавие: Какво трябва да се промени в икономиката ни, за да привлечем инвестиции?

https://www.bgonair.bg/a/218-izbori-2024/347999-kakvo-tryabva-da-se-promeni-v-ikonomikata-ni-za-da-privlechem-investitsii
http://www.economynews.bg/%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B7%D0%B8%D0%B2-%D0%B7%D0%B0-%D1%80%D0%B5%D0%B3%D1%83%D0%BB%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%B8-%D0%B2-%D1%81%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%BE%D1%80-%D0%BD%D0%B5%D0%B4%D0%B2%D0%B8%D0%B6%D0%B8%D0%BC%D0%B8-%D0%B8%D0%BC%D0%BE%D1%82%D0%B8-news112849.html
https://www.travelnews.bg/bg/news/17178454589172/chii-interesi-obsluzhva-reshenieto-na-kzk-za-ekskurzovodite-i-kakvi-shte-sa-posledstviyata
https://ikj.bg/novini/shveytsaria-odobri-na-referendum-stimulirane-na-vei/
https://banker.bg/2024/06/10/%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B0-2/
https://financialtribune.bg/bg/analizi/kakvo-tryabva-da-se-promeni-v-ikonomikata-ni-za-da-privlechem-investitsii/


Говорейки за развитие на бизнеса виждаме забавяне на средствата от Европа по Плана за възстановяване и
устойчивост и сериозен проблем с енергийната ефективност както на домакинствата, така и на предприятията. "В
една икономика като българската средствата от ЕС биха могли да подпомогнат изключително много тези
предприемачи, които имат бизнес идеи. Тази средства подпомагат и биха подпомогнали изключ... 

Държавният глава Румен Радев връчи държавни отличия на петима българи за принос към икономическото
развитие на България. На церемония в Гербовата зала в президентството с орден "Стара планина" първа степен
бяха удостоени проф. Цоло Вутов, Красимир Дачев и проф. Николай Вълканов, предаде БТА.Президентът удостои
проф. д-р Лалко Дулевски с орден "За гражданска заслуга" първа степен за заслугите му за... 

Държавният глава Румен Радев връчи държавни отличия на петима българи за принос към икономическото
развитие на България. На церемония в Гербовата зала в президентството с орден "Стара планина" първа степен
бяха удостоени проф. Цоло Вутов, Красимир Дачев и проф. Николай Вълканов. Президентът удостои проф. д-р
Лалко Дулевски с орден "За гражданска заслуга" първа степен за заслугите му за укрепване н... 

Брюксел започва първата в историята си проверка на чуждестранни купувачи на активи на ЕС, като използва
новите си правомощия за разследване на телекомуникационна сделка на стойност няколко милиарда евро, в
която участва купувач от Обединените арабски емирства, съобщава Financial Times.В условията на засилен
контрол върху чуждестранните инвестиционни потоци тази седмица Европейската комисия ще запо... 

Срокът за документи е 16 септемвриОтворихме процедура за кандидатстване с бюджет 117,5 млн. лв. Тя е за
семейни предприятия, творчески индустрии и занаяти. Срокът за подаване на документи за финансова подкрепа
е до 16 септември. Всеки проект може да получи от 15 000 лв. до 150 000 лв. по програмата
"Конкурентоспособност", която се администрира от Министерството на иновациите и растежа. Това обяви... 

Да се удължи срокът, в който Агенцията по вписванията да осигури техническа възможност за прилагането на
новата уредба в Търговския закон за дружествата с променлив капитал, както и регламентацията на подлежащите
на обявяване актове в производствата по несъстоятелност и стабилизация. Тази промяна в Наредба № 1 от 2007
г. за водене, съхраняване и достъп до търговския регистър и до регистъра на юрид... 

Дата: 09.06.2024 13:48
Медия: Financialtribune.bg

Заглавие: Радев награди учени и бизнесмени за принос в икономическото развитие на България
Дата: 10.06.2024 14:10
Медия: Днес+

Заглавие: Президентът връчи държавни отличия за принос към икономическото развитие
Дата: 10.06.2024 12:11
Медия: E-79 News

Заглавие: Брюксел проверява сделката за Yettel
Дата: 10.06.2024 15:13
Медия: DarikNews.bg

Заглавие: Дават до 150 000 лв. за финансиране на семеен бизнес и занаятчии
Дата: 10.06.2024 15:05
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Удължава се срокът за стартиране на дружествата с променлив капитал
Дата: 10.06.2024 14:30
Медия: 168 часа

Заглавие: В еврозоната нивото на икономическо доверие сред инвеститорите се подобрява и през юни, сочи
проучване
Дата: 10.06.2024 14:28
Медия: Българска телеграфна агенция

https://dnesplus.bg/bulgaria/radev-nagradi-ucheni-i-biznesmeni-za-prinos-v-ikonomicheskoto-razvitie-na-bulgaria_1158801
http://e-79.com/?p=57641
http://dariknews.bg/novini/biznes/briuksel-proveriava-sdelkata-za-yettel-2385688
https://www.dnes.bg/obshtestvo/2024/06/10/davat-do-150-000-lv-za-finansirane-na-semeen-biznes-i-zanaiatchii.610089
https://www.168chasa.bg/article/18142991
https://www.bta.bg/bg/news/economy/687525-v-evrozonata-nivoto-na-ikonomichesko-doverie-sred-investitorite-se-podobryava-i-


В еврозоната нивото на доверие сред инвеститорите в състоянието на икономиката на валутния съюз продължава
да се подобрява през юни, макар и слабо. Това показват резултатите от проучване на германския институт за
изследване на поведенческите нагласи "Сентикс" (Sentix), публикувани днес на сайта му. Индексът на института,
който отразява равнището на бизнес нагласите на инвеститорите в еврозоната, с... 

До 2 чесеца турското министерство на финансите ще е готово с подготвителните дейности по въвеждането на
систематаТурското министерство на финансите започна да разработва нови методи за контрол на държавните
разходи, базирани на изкуствен интелект (AI). Според ръководителя на отдела Мехмет Шимшек, подготвителната
работа ще бъде завършена след два месеца и до една година AI ще бъде въведен в счетово... 

Кадър Ютуб От 30 до над 380 се е увеличил броят на компаниите в автомобилната индустрия у нас от 2012 до днес.
Заетите в сектора за периода са скочили от около 9 хил. до над 80 хил. души. Аутомотив индустрията отчита оборот
от 11 млрд.евро, като осигурява 11% от БВП на страната. Това заяви Любомир Станиславов, изпълнителен
директор на "Аутомотив Клъстер България", пред Economy.bg. За миналата годи... 

Процесите по оптимизации и преструктуриране в Групата "Градус" с цел намаление на разходите и увеличаване на
приходите продължават. Така се отчита значителен ръст на консолидираната оперативна печалба до 15.75 млн.
лв. през първото тримесечие в сравнение с 4.72 млн. лв. година по-рано. Нетната печалба пък е в размер на 14.20
млн.лв. при 4.22 млн. лв. в края на март миналата година. Основният предм... 

Въпреки многобройните предизвикателства, децентрализираното производство, при което енергията се генерира
близо до мястото на потребление, набира все по-голяма популярност в България Процесът на децентрализация
се захранва от редица върхови технологии, които правят производството на енергия по-ефективно, достъпно и
устойчиво. Въпреки това, необходимостта от регулаторни промени и специализирани фин... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Очакват се силни германски инвестиции в България тази година, но едва ли ще се достигнат рекордните нива от
2023 г., каза управителят на ГБИТКСтабилността на политическата рамка и предвидимостта са станали по-важно
предизвикателство за германските компании в страната, каза Соня Миклай, главен управител на Германо-
Българската индустриално-търговска камара (ГБИТК), в предаването "Бизнес старт" на Bl... 

Заглавие: Съседите оптимизират държавните разходи чрез внедряване на изкуствен интелект
Дата: 10.06.2024 14:21
Медия: Факти

Заглавие: Произведено в България: Новото "Порше" е бъкано с български части
Дата: 10.06.2024 11:02
Медия: БГ вест

Заглавие: С оптимизация и преструктуриране "Градус" свива разходите и отчита ръст на приходите
Дата: 10.06.2024 15:36
Медия: Банкеръ

Заглавие: Център за изследване на демокрацията: Демократизация на енергийния преход - децентрализирано
производство на електроенергия в България
Дата: 10.06.2024 15:07
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Соня Миклай: Липсата на кадри е все по-голям проблем за немските фирми в България
Дата: 07.06.2024 15:32
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Джузепина Дзара: Транспортният Коридор № 8 трябва да е приоритет за България
Дата: 10.06.2024 14:18

https://fakti.bg/biznes/887491-sasedite-optimizirat-darjavnite-razhodi-chrez-vnedravane-na-izkustven-intelekt
https://bgvest.eu/1082093/
https://banker.bg/2024/06/10/%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B4%D1%83%D1%81-%D1%81%D0%B2%D0%B8%D0%B2%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D1%85%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%80%D1%8A%D1%81%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%85%D0%BE%D0%B4/
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/687601-tsentar-za-izsledvane-na-demokratsiyata-demokratizatsiya-na-energiyniya-prehod-
https://www.investor.bg/a/524-industriya/395404-sonya-miklay-lipsata-na-kadri-e-vse-po-golyam-problem-za-nemskite-firmi-v-balgariya
https://novini.vratsa.eu/bg/dzhuzepina-dzara-transportniyat-koridor-8-tryabva-da-e-prioritet-za-balgariya/


"Довършването на Коридор № 8 трябва да е приоритет за България и се надявам строителството скоро да
завърши. Така ще се финализира толкова важната за Европа транспортна връзка." Това коментира Джузепина
Дзара, посланик на Италия в България. Тя бе гост на международен форум "Големи инфраструктурни проекти за
една обединена Европа", който се проведе в Голямата базилика в Пловдив. Проявата се организ... 

"Чудиш се как хем да не работиш, хем да не изкарваш пари - защо не станеш резервист в Българската армия, бе
брато?!", пита в свое кратко видео влогърът Стефан Попов - Chefo. Клипът разказва на младата аудитория за
ползите от записването в доброволния резерв на въоръжените сили в рамките на под една минута, като завършва
с убедителното "Ако това не е оферта, не знам...". А за родната армия, която в... 

Съществуват над 180 вида неосъзнати предразсъдъциНесъзнателното пристрастие се основава на несъзнателни
очаквания или стереотипи, които оформят възприятията на хората и поведението им спрямо другите хора.
Създават се несъзнателно от културата и обществото, от семейството и от групи от връстници. Съществуват над 180
вида неосъзнати предразсъдъци. Някои от тях влияят в ежедневието на хората повече, ... 

Булфото Номиналният ръст на средната работна заплата общо в икономиката се ускори до 16.8% на годишна база
през първото тримесечие на 2024 г. Повишението се дължи на нарастването минималната работна заплата в
страната, се казва в Месечния обзор на българската икономика. Нарастват както възнагражденията в частния
сектор (16.8%), така и в обществения (16.7%), предаде "Парите ни". Най-съществено увел... 

Стандарт КНСБ излезе с революционно предложение Пълен обрат ще претърпи минималната заплата, ако се
приеме предложението на КНСБ. Синдикатът иска минималната работна заплата да се тества през заплатата за
издръжка, за да има адекватност. Това заяви директорът на ИССИО Любослав Костов на поредната дискусия,
която КНСБ организира с основни политически партии, участващи в изборите за Народно събрание... 

КНСБ иска минималната работна заплата да се тества през заплатата за издръжка, за да има адекватност. Това
заяви директорът на ИССИО Любослав Костов на поредната дискусия, която КНСБ организира с основни
политически партии, участващи в изборите за Народно събрание и за Европейски парламент. Той припомни, че
през февруари МОТ прие дефиниция какво е заплата за издръжка и за първи път на наднационал... 

Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Военният резерв: 13-а заплата срещу 9 дни служба
Дата: 10.06.2024 14:01
Медия: Money.bg

Заглавие: Често срещани неосъзнати предразсъдъци на работното място
Дата: 10.06.2024 11:32
Медия: ESG новини

Заглавие: Рязко вдигнаха заплатите в този сектор в България, но без индийци и бангладешци няма да минат
Дата: 10.06.2024 11:23
Медия: Petel.bg

Заглавие: Обрат с минималната заплата. Нова формула
Дата: 08.06.2024 07:30
Медия: Буднаера

Заглавие: Важна новина за заплатите: Минималната ще удари 1500 лева през…
Дата: 07.06.2024 14:31
Медия: БГ вест

Заглавие: КНСБ иска нов начин на определяне на минималната заплата
Дата: 07.06.2024 10:10
Медия: Econ

https://money.bg/politics/voenniyat-rezerv-13-a-zaplata-sreshtu-9-dni-sluzhba.html
https://esgnews.bg/chesto-sresthani-neosaznati-predrazsad/
https://petel.bg/Ryazko-vdignaha-zaplatite-v-tozi-sektor-v-Balgariya--no-bez-indiytsi-i-bangladeshtsi-nyama-da-minat__528542
http://www.budnaera.com/202403f/24030363.html
https://bgvest.eu/1081173/
https://econ.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%9A%D0%9D%D0%A1%D0%91-%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%BD%D0%B0%D1%87%D0%B8%D0%BD-%D0%BD%D0%B0-%D0%BE%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D1%8F%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B0_l.a_i.807247_at.1.html


Международната организация на труда прие дефиниция какво е заплата за издръжка и за първи път на
наднационално ниво има консенсус на работници, бизнес и правителства, върху което да се стъпи КНСБ иска
минималната работна заплата да се тества през заплатата за издръжка, за да има адекватност. Това заяви
директорът на ИССИО Любослав Костов на поредната дискусия, която КНСБ организира с основни полит... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Зеленият пакт не е просто една европейска приумица. Китай имат своята "зелена сделка", САЩ - също. На
практика всяка системно значима икономика има поставени цели и светът като цяло се е устремил към "нетната
нула". Процесът дори се ускорява. Това посочи Юлиян Попов, бивш министър на околната среда и водите, в своята
реч в рамките на 13-ото издание на международния семинар на Дипломатическия инсти... 

Какъв е Вашия коментар за резултатите от парламентарния вот? Изненада ли ви? Изненада е за тези, които не са
сред хората и не мерят правилно пулса на обществото. 4-та година сме в политическа криза, която видимо се
полагат усилия да се усложнява. Същото е и в Хасково. Нашата община е в постоянна криза откакто ГЕРБ я
управлява. Причината е, че политическия елит отказва да се адаптира към средата, а... 

Сега Борисов изчаква ППДБ да дадат пресконференция, за да може да призове към Обединение, Единение,
Съединение, да се направи на ултра хрисим, докато Пеевски се прави на ултраатлантикПодполковникът е изцяло
рожба на социалните мрежи, на руското посолство и на местните феодали, които натрупаха пари. Централните
медии - БНТ, БТВ и Нова ТВ, по командата на Пеевски и Борисов затвориха достъпа до екран... 

Моника ИЛИЕВА "Да направим нещо по-добро за България и гражданите, които ни гласуваха своето доверие –
тръгваме!", това каза пред репортер на "Черноморски фар" Радостин Колев - водач на листата на ПП "Величие" в
Бургас и бъдещ депутат в 50-о НС. От думите му стана ясно, че познава лично Евелин Михайлов и той е отправил
предложение към него да се включи в политическата формация, която мнозина комен... 

"В последните месеци буквално навсякъде се намираше някой, който ме пита "Как се движи полк. Марков?", казва
социологът Първан Симеонов след изборите, за да обясни неочакваните 4-5% подкрепа за "Величие". В нощта на
9 юни наистина всички очи бяха насочени към бившия служител на НСО Николай Марков и създателя на
"Историческия парк" Ивелин Михайлов - доколкото изобщо успяваха да формулират каквато и... 

Заглавие: Юлиян Попов: Зеленият пакт не е европейска приумица, светът се е устремил към нетната нула
Дата: 10.06.2024 14:03
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Марин Райчев, Спаси Хасково: След две седмици цяла България ще гледа Хасково
Дата: 10.06.2024 14:36
Медия: Хасково нет

Заглавие: Илиян Василев: Подполковникът е изцяло рожба на социалните мрежи, на руското посолство и на
местните феодали
Дата: 10.06.2024 15:09
Медия: Факти

Заглавие: Радостин Колев – ПП "Величие", Бургас – с първи коментар: Да направим нещо по-добро за България
и гражданите, които са ни гласували доверие – тръгваме!
Дата: 10.06.2024 14:28
Медия: Черноморски Фар

Заглавие: Бившият кадровик на ИТН - Виктория Василева, и още "изненади" в листите на "Величие"
Дата: 10.06.2024 13:29
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Световното производство на риба и аквакултури достигна нов рекорд
Дата: 10.06.2024 15:24
Медия: Actualno.com

https://www.dotbg.bg/article/18142780
https://www.haskovo.net/news/588832/marin-raychev-spasi-haskovo-sled-dve-sedmitsi-tsyala-balgariya-shte-gleda-haskovo
https://fakti.bg/mnenia/887527-ilian-vasilev-podpolkovnikat-e-izcalo-rojba-na-socialnite-mreji-na-ruskoto-posolstvo-i-na-mestnite-feodali
https://www.faragency.bg/news/17180188902547/radostin-kolev-pp-velichie-burgas-s-parvi-komentar-da-napravim-neshto-po-dobro-za-balgariya-i-grazhdanite-koito-sa-ni-glasuvali-doverie-tragvame
https://www.abcnews.bg/bg/news/17180153731451/bivshiyat-kadrovik-na-itn-viktoriya-vasileva-i-oshte-iznenadi-v-listite-na-velichie
https://www.actualno.com/business-world/svetovnoto-proizvodstvo-na-riba-i-akvakulturi-dostigna-nov-rekord-news_2239727.html


Световното производство на и аквакултури достигна нов рекорд. Това се посочва в нов доклад на Организацията
по прехрана и земеделие на ООН (ФАО). Изданието за 2024 г. на "Състоянието на световния риболов и
аквакултури" показва, че глобалното производство на риба и аквакултури през 2022 г. е нараснало до 223,2
милиона тона, което е увеличение с 4,4 процента спрямо 2020 г. Продукцията включва 185,4 ... 
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